

Event Guide

For Organizing Exhibition and Conferences

دليل الحدث لتنظيم المعارض والمؤتمرات

info@eventguide.sa

www.eventguide.sa

0550353535 // 0552423386



المحتويات || The Contents

نبذة عنا || About us

خدماتنا || Our Services

انجازاتنا || Our Achievements

كلمة فريق العمل || The team's word

أهدافنا || Our Goals

رؤیتنا || Our Vision



كلمة فريق العمل:

نحن نؤمن بأن كل حدث قصة تستحق أن تُحكى , شغفنا هو إضفاء لمسة من الإبداع على كل فعالية



The team's word:

We believe every event deserves a story to be told, Our passion is to bring a touch of creativity to every event

نبذة عنا:

شركة سعودية الاصل والمنشأ متخصصة في تنظيم الفعاليات بجميع أنواعها ,نسعى لتقديم خدمات عالية الجودة تجعل كل فعالية مميزة ولا تُنسى، من خلال فريق محترف ومبدع يعمل بجد لتلبية احتياجات عملائنا وتحقيق رؤيتهم.

About us:

A Saudi company of origin and origin specializing in organizing events of all kinds, we seek to provide high-quality services that make every event special and unforgettable, through a professional and creative team that works hard to meet the needs of our customers and achieve their vision.



رؤيتنا :

نسعى لأن نكون الشركة الرائدة في مجال تنظيم الفعاليات في المنطقة، من خلال تقديم خدمات مبتكرة وشخصية تلبي توقعات عملائنا وتفوقها ونؤمن بأن كل فعالية هي فرصة لخلق تجربة فريدة ومميزة.



Our Vision:

We seek to be the leading company in the field of event organisation in the region, by providing innovative and personalised services that meet and exceed the expectations of our customers and we believe that every event is an opportunity to create a unique and distinctive experience.

أهدافنا || Our Goals

إتمام الفعاليات بدقة عالية ومستويات متميزة من الخدمة والتعامل المهني، مع تغطية إعلامية كبيرة.

Completing events with the highest levels of accuracy, distinguished service, and professional treatment, with extensive media coverage.

ضمان أن يكون لكل حدث أو مؤتمر نقوم بتنظيمه تأثير كبير ويُحدث فرقًا.

Ensuring every event or conference we organize has maximum impact and makes a difference.

نشر الوعي بأهمية المعارض والمؤتمرات كأداة تسويقية فعّالة ونتائجها المذهلة.

Raising awareness of the importance of exhibitions and conferences as effective marketing tools with impressive results.

أن نصبح منظمين موثوقين للمعارض في السعودية بتقديم مستوى عالٍ من الاحترافية والجودة.

Becoming one of the most reliable exhibition organizers in Saudi Arabia by providing high levels of professionalism and quality.

لماذا شركتنا وليس غيرها؟..

فريقنا المتخصص ذو الخبرة الواسعة يجمع بين العلم والفن لتنظيم فعالياتك ويضمن تحقيق النجاح الذي تتطلع إليه.



Why choose Event Guide Company and both others?

We believe every event deserves a story to be told, Our passion is to bring a touch of creativity to every event

خدماتنا

Our Services



النقل والمواصلات Transportations

نقدم خدمات التنقل داخل وخارج الفعاليات والمواقع مما يسهل حركة الأفراد والمعدات في الأماكن الكبيرة ويضمن سرعة الوصول.

الخدمات المقدمة لدينا تتصمن:

باصات كبير وصغيرة: نقدم حلول نقل فعالة وآمنة باستخدام باصات مريحة.

سيارات الجولف : نقدم خدمات تنقل بسيارات جولف لتسهيل الحركة داخل الفعاليات الكبيرة**.**

سيارات فخمة: نقدم خدمة تأجير سيارات فخمة بتصميم أنيق وراحة متفوقة.

We provide transportation services inside and outside events and sites, which facilitates the movement of people and equipment in large places and ensures quick arrival.

Our services provided include:

Large and small buses: We provide efficient and safe transportation solutions using comfortable buses.

Golf cars: We provide transportation services with golf cars to facilitate movement within large events.

Luxury cars: We offer a luxury car rental service with elegant design and superior comfort.



إدارة الحشود Crowd Management

منظمين : تقديم منظمين متخصصين لإدارة الفعاليات بسلاسة، بما في ذلك التنسيق وحل المشكلات. حراس شخصيين : ضمان سلامة الأفراد والمجموعات، مع التركيز على الحماية الشخصية والتدخل السريع. أجهزة لاسلكية للتواصل : نقدم حلول تواصل لاسلكي متكاملة لضمان تنسيق فعال وإدارة سلسة للحشود.

Organizers: Providing specialized organizers to run events smoothly, including coordination and problem solving.

Personal guards: Ensuring the safety of individuals and groups, with a focus on personal protection and rapid intervention.

Wireless communication devices: We provide integrated wireless communication solutions to ensure effective coordination and smooth crowd management.



خدمات التصميم والطباعة Design and Printing Services

نقدم خدمات طباعة متكاملة، بدءًا من التصاميم الجرافيكية المميزة وحتى الطباعة النهائية لضمان تقديم مواد مطبوعة بجودة عالية تلبي احتياجاتكم الترويجية.



We provide comprehensive printing services, from outstanding graphic designs to the final print, ensuring high-quality printed materials that meet your promotional needs.

خدمات الضيافة Hospitality Services

نقدم خدمة الضيافة في الفعاليات والمعارض، تشمل تقديم الطعام والشراب لضمان تجربة مريحة للضيوف.

We provide hospitality services at events and exhibitions, including serving food and beverages to ensure a comfortable experience for guests.



تصميم وتنفيذ أجنحة المعارض Design and implementation of exhibition pavilions

نقوم بتصميم وتصنيع أجنحة المعارض بمواصفات عالية الجودة، بحيث تكون مخصصة لتلبية احتياجات عملائنا وتحقيق التميز في المعارض والمؤتمرات.

الخدمات المقدمة لدينا:

التصميم: نتميز باعمال تصماميم حديثة ونوعية.

التصنيع والتنفيذ : نقوم بصناعة الأجنحة بأحدث التكنولوجيا واستخدام احدث تقنيات العر<mark>ض.</mark>

تركيب الشاشات : نقدم خدمة تركيب احدث الشاشات بجميع <mark>الاحجام .</mark>

We design and manufacture exhibition booths with high-quality specifications, customized to meet our clients' needs and achieve excellence in exhibitions and conferences.

Services provided by us:

Design: We are distinguished by modern and qualitative designs.

Manufacturing and implementation: We manufacture pavilions with the latest technology and use the latest display techniques.

Screen installation: We provide installation services for the latest screens of all sizes.

خدمات الخيم Tent Services

خدمات شركتنا للخيام الهرمية الأوروبية حيث تتوفر جميع المقاسات والاستخدامات المتنوعة بما في ذلك خيام المناسبات، خيام المعارض والمؤتمرات، خيام الحفلات وتتميز خيامنا بمواصفات إطار من الألومنيوم وأغطية PVC عازلة وفقًا لمواصفات الأمن والسلامة.

Our company Services For European Pyramid Tents, Where All Sizes and Various
Uses are Available, Including Events Tents, Exhibition and Conference Tents,
and Party Tents, Our Tents Feature Aluminum Frame Specifications and
Insulating PVC Covers According to Security and Safety Specifications



| إهتماماتنا || Our Interests



المؤتمرات || Conferences



المعارض || Exhibitions



المناسبات الوطنية || National Events



ما حققناه من انجازات .. What we have achieved..



مبادرة زراعة أشجار المانغروف في محمية مستورة (مجموعة العليان) Mastora Protected area Mangrove Planting Initiative (AL Olayan Group)

قمنا بتنظيم زيارة لوفد مكون من 60 شخص من مجموعة العليان لزيارة محمية مستوردة والمشاركة في زراعة أشجار المانغروف والزيارة تشمل :



النقل عبر الطيران النقل من والى المطار تنظيم فعالية الزراعة بإشراف متخصصين تقديم خدمة الضيافة

We organized a visit for a delegation of 60 people from the Olayan Group to visit an imported reserve and participate in planting mangrove trees. The visit includes:

Air transportation

Transportation to and from the airport

Organizing agricultural activities under the supervision of specialists

Providing hospitality service

فريق واحد (مجموعة الدكتور سليمان الحبيب الطبية) One Team Conviction (Dr. Sulaiman AL Habib Medical Group)

إنشاء مسرح: تصميم وبناء مسرح مخصص للفعاليات والعروض، يشمل كافة التجهيزات اللازمة مثل المنصة والمقاعد.

إدارة الحشود : تنظيم وتوجيه حركة الناس في الفعاليات لضمان سير الأمور بسلاسة وأمان.

تركيب شاشات : تثبيت شاشات عرض لعرض المحتوى المرئى في الفعاليات والمعارض.

أنظمة صوتية : توفير وتركيب أنظمة صوتية لضمان وضوح الصوت في جميع أرجاء الفعالية.

توفير مدربين مختصين بالتواصل التفاعلي : تقديم مدربين متخصصين لتدريب الأفراد على تحسين مهارات التواصل التفاعلي.

Stage Construction: Design and build a customized stage for events and performances, including necessary setups like the platform and seating.

Crowd Management: Organize and direct the movement of people at events to ensure smooth and safe operations.

Screen Installation: Set up display screens for showing visual content at events and exhibitions.

Audio Systems: Provide and install audio systems to ensure clear sound throughout the event space.

Interactive Communication Trainers: Offer specialized trainers to improve interactive communication skills for individuals.



مبادرة روشن الخضراء في واجهة روشن Green Roshan Initiative at Roshnfront

التصميم والتنفيذ

إدارة الحشود

توفير مهندسين م<mark>ختصين في الزراعة</mark> تنظيم فعالية الزراعة للزائرين

Design and implementation

Crowd management

Providing engineers specialized in agriculture

Organizing an agricultural event for visitors

مبادرة روشن الخضراء في واجهة ستى سكيب **Green Roshan Initiative at Cityscape**

التصميم والتنفيذ إدارة الحشود

توفير مهندسين م<mark>ختصين في الزراعة</mark> تنظيم فعالية الزراعة للزائرين

Design and implementation Crowd management Providing engineers specialized in agriculture



عملائنا Our Customers







تميزنا بتطوير استراتيجيات مبتكرة لتنظيم الفعاليات الافتراضية، مما ساعدنا على الوصول إلى جمهور اوسع و علاقاتنا القوية مع شركائنا وموردينا مكنتنا من تقديم خدمات استثنائية تفوق توقعات العملاء

We also excelled in developing innovative strategies for virtual events, helping us reach a broader audience, Our strong relationships with partners and suppliers have enabled us to deliver exceptional services that consistently exceed client expectations.

حققت شركتنا نجاحات بارزة في تنظيم فعاليات محلية ودولية، بما في ذلك مؤتمرات كبرى ومهرجانات ثقافية تركت أثرًا إيجابيًا على المجتمعات وحصلنا على تقدير واسع من العملاء والحضور على جودة التنظيم والإبتكار

Our company has successfully organized notable local and international events, including major conferences and cultural festivals that left a positive impact on communities. We've received widespread acclaim from clients and attendees for our quality and innovation.





نحن ملتزمون بتقديم خدمات تنظيم فعاليات بجودة واحترافية عالية، باستخدام فريق متخصص وتقنيات حديثة لتحقيق أفضل النتائج.

We are committed to delivering high-quality event management services through a specialized team and the latest technologies to achieve the best results

نقوم بتنفيذ كل تفاصيل عملية التصنيع في مصنعنا باستخدام أحدث

الآلات، ثم يقوم فريقنا المحترف بتركيب وتسليم أجزاء المعرض بأعلى

جودة.

We carry out every detail of the manufacturing process in our factory using the latest machinery, and then our professional team installs and delivers the exhibition parts with the highest quality.





نقدم حلولًا مخصصة تركز على تفاصيل دقيقة لضمان نجاح كل فعالية و نستخدم أحدث التقنيات ونلتزم بتحقيق رؤيتكم، سواء للفعاليات الصغيرة أو الكبيرة مع الجمع بين الإبداع والاحترافية.

We offer tailored solutions with a focus on detail to ensure every event's success, We use the latest technologies and are committed to realizing your vision, whether for small or large events, combining creativity and professionalism



للتواصل معنا عبر:

Contact with us:



info@eventguide.sa



www.eventguide.sa



0550353535 // 0552423386





Event Guide

For Organizing Exhibition and Conferences

دليل الحدث

لتنظيم المعارض والمؤتمرات

info@eventguide.sa

www.eventguide.sa

0550353535 // 0552423386